

如果 VERIZON

不是一直在削減我們的就業機會,你或許已經可以享用 FIOS

光纖服務

Verizon 公司曾承諾於2014年末前,會為每一個紐約市民提供 FiOS 光纖服務,但經過紐約市的審核,發現 Verizon 並沒有履行其承諾,違反了與紐約市的協議。

數以百萬計的紐約市民迄今仍沒有得到 FiOS 光纖服務。於過去的十年,Verizon本應要為紐約市增建 FiOS 光纖網絡,但該公司卻裁減了數千在紐約市的職位。

Verizon 公司現正進一步要求削減勞工保障,這將會令更多的就業機會受到影響。

我們急切要讓 Verizon 知道, 必須立即停止裁減在紐約市良好的中產階級職位, 並進行必要的投資, 信守諾言, 給予每一個紐約市民 FiOS 光纖服務。

想得到 FiOS 光纖服務,但仍未能享用?請撥打 311,向紐約市反映,或到www.WheresOurFiOS.com 告知我們





Communications Workers of America • 80 Pine St. • NY, NY 10005 • www.District1.cwa-union.org 今年我們正在爭取一份能提供就業保障的新合同,並確保每個紐約市民可以得到 FiOS 光纖服務,請加入我們的戰團吧!



IF VERIZON WERE DOING ITS JOB INSTEAD OF CUTTING OURS, you might already have FiOS.

Verizon promised New York City it would make FiOS service available to every New Yorker by the end of 2014. But New York City audited the company, finding it has not fulfilled its commitment, violating its agreement with the City.

Millions of New Yorkers don't have access to the service as promised. Over the past decade, when Verizon should have been building FiOS to all New Yorkers, the company cut thousands of jobs in New York City. Now, Verizon is demanding to eliminate job security, which would allow the company to destroy thousands more jobs.

We need to let Verizon know it's time to stop cutting good middle class jobs in NYC and make the investment necessary to keep its promises and give FiOS to every New Yorker who wants it.

Want FiOS but can't get it?
Call 311 to tell the city
and let us know at
www.WheresOurFiOS.com





Communications Workers of America • 80 Pine St. • NY, NY 10005 • www.District1.cwa-union.org

This year, we're fighting for a new contract that protects good jobs—and to make sure every New Yorker can get the FiOS service they were promised. Please join the fight!